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Zápis ze zasedání Studentského parlamentu
18. 5. 2021, konáno online

zápis provedl: Tomáš Pícha a Marcel Petráň

začátek zasedání: 19:08

1. Schválení programu zasedání

Prezidentka Ivana Dvořáková zahájila zasedání a přivítala přítomné.

Dvořáková I.: Upozorňuje na komplikaci se zápisy z března a dubna.

Dvořáková I.: Na začátek před schválením programu by ráda prodiskutovala problém se
schvalovanými zápisy.

Dvořáková I.: Oba linky na oba zápisy z minulých měsíců byly zaslané. Všimla jsem si, že v tom
prvním byly komentáře jenom od Lucky Procházkové od nikoho jiného. Pokud jste se k tomu nikdo
nevyjadřoval tak v pořádku. V tom druhém byly komentáře od Rubyho a to je s Vydrou vyřídili v
průběhu. Jen druhý zápis psal Vydra do starý šablony, takže nemůžeme schválit dubnový zápis a
omlouvám se že jsem to neověřila dříve, protože není graficky v pořádku na schválení a ještě jsou
potřeba upravit komentáře od Rubyho.

Dvořáková I.: Co se týče březnového tak jsem přijala většinu zcela adekvátních Lucčiných
komentářů a upravila je tak jak bylo potřeba. Jen na konci má výtku, že to obecné info na konci v
bodu Různé bylo moc stručné. Jestli chcete mohu vám ho nasdílet, než se pustíme do schválení
programu. Za mě je to v pořádku. Bylo to stručné, ale nebylo potřeba ty věci rozebírat.

Dvořáková I.: Myslíte si, že je zápis ke schválení nebo bod vyškrtneme a schválíme to všechno v
červnu?

Pilný M.: Ptá se zda nenechat tuto debatu do bodu schvalování zápisu.

Pilný M.: „Ještě jsme nezačali, neidentifikovali jsme se, neschválili jsme si program, a už
rozebíráme dost konkrétní věci.“

Dvořáková I.: Omlouvám se a díky za připomenutí můžeme se tedy představit.
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Probíhá představení přítomných delegátů.

Přítomné osoby s hlasovacím právem a potvrzenou e-mailovou adresou:

● Ivana Dvořáková – prezidentka
● Viktor Bohuněk – Silicon Hill
● Lukáš Novotný – Pod-O-Lee
● – Sincoolka
● Martin Dendis – Hlávkova kolej
● Michal Vrbovský – BION
● Michal Hošna – AVC ČVUT
● Jiří Kosina – eFDrive
● – Engineers Prague
● Lucie Procházková – FIT++
● Dominik Bureš – ISC
● – Klub Čajovna
● – +/-FEL
● Jiří Svoboda – AS ČVUT

OSOB S HLASOVACÍM PRÁVEM: 10

Navržený program schůze:

1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)
2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)
3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 5 min.)
4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)
5. Schválení ekonomické činnosti klubu eFDrive - UZEL 2021  (vede: J. Kosina, typ: hlasování, čas:
15 min.)
6. Schválení zápisů (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)
7. Prezentace výročních zpráv klubů za rok 2020 (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 40 min.)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)
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Dvořáková I.: Přechází k bodu číslo 1, schvalování programu zasedání a opět se dotazuje, zda
ponechat bod 6 o schvalování předchozích zápisů v programu a nebo jej odstranit z důvodu
zmíněných dříve.
Dvořáková I.: „Ráda bych ještě poreferovala o bodu schvalování zápisů. Vím že dubnový dnes
neschválíme. Není připraven na to, aby se dnes schválil. Co se týče březnového, který jsem vám
zasílala do konference, Lucka rozporovala bod 8, že jí připadá dost stručný, že by to chtělo více
dopodrobna. Já si osobně myslím, že je to v pořádku, ale chci se zeptat vás, zda si myslíte to samé
a schválíme ho tedy v červnu a nebo ho schválíme dnes.”

Bohuněk V.: Dotazuje se na link na dubnový zápis, který nemohl najít. Prezidentka upozorňuje, že
link šel skrze email.

Pilný M.: Opět upozorňuje, že zápisy by se měly řešit až v příslušném bodě programu.

Dvořáková I.: Upozorňuje, že toto řešení se týká schválení programu zasedání a případně
odstranění bodu z programu.
Pilný M.: Rozumí a souhlasí s postupem.
Dvořáková I.: Navrhuje bod z programu vyškrtnout úplně.

Bohuněk V.: Preferuje ponechání bodu v programu, aby došlo k brzkému zveřejnění zápisů pro
veřejnost.
Dvořáková I.: Ptá se, zda je pro všechny v pořádku pokud zmiňovaná poznámka od Lucky
Procházkové zůstane bez úpravy.

Novotný L.: Zmiňuje, že k rozhodnutí by mělo sloužit právě hlasování o přijetí zápisu.

Dvořáková I.: Souhlasí a ptá se na úpravu znění bodu 6 v programu, neboť původní znění
obsahovalo frázi „schvalování zápisů“ a nyní se bude schvalovat pouze jeden zápis.

Dvořáková I.: „Pošlu vám ho znova do konference parlamentu s upraveným u bez kroužku?“

Bureš D.: a Bohuněk V.:  Navrhují opětovné zaslání programu s upravenou verzí bodu 6.

Dvořáková I.: Mění původní znění bodu 6 na nové znění „6. Schválení zápisu (vede: I. Dvořáková,

typ: hlasování, čas: 5 min.)“ a zasílá upravený program do konference parlamentu.

Nový program - zaslán 18.5.2021
Zasílám upravený program:
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1. Schválení programu zasedání (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

2. Info z klubů (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 15 min.)

3. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: informace, čas: 5 min.)

4. Info z Centrály (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 10 min.)

5. Schválení ekonomické činnosti klubu eFDrive - UZEL 2021  (vede: J. Kosina, typ: hlasování, čas:

15 min.)

6. Schválení zápisu (vede: I. Dvořáková, typ: hlasování, čas: 5 min.)

7. Prezentace výročních zpráv klubů za rok 2020 (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: 40 min.)

N. Různé (vede: I. Dvořáková, typ: informace, čas: dle potřeby)

Dvořáková I.: Formuluje usnesení a posílá jej do chatu.

Bureš D.: Potvrzuje doručení emailu s novým programem.

Probíhá hlasování o usnesení.

Bohuněk V.: „Neměli bychom vyvolávat?“

Dvořáková I.: Souhlasí a začne vyvolávat delegáty.

Usnesení 2021-05-01:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference
Parlamentu 18. 5. 2021.”

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato

2. Info z klubů

Dvořáková I.: Přechází k bodu 2 Info z klubů.

Kothera M.: Prosí, aby každý zástupce klubu během svého přednesu doplnil i informaci o tom,

kolik oslovili  potenciálních kandidátů do kontrolní komise.

Bohuněk V.: „Nevěděl jsem, že mám tento úkol, napíšu si to.“
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Kothera M.: „Máte ho všichni od parlamentu, kde nebyl schválen Ruby jako kandidát do kontrolní

komise.“

Silicon Hill: Oslovili jsme nula potenciálních kandidátů.

Proběhla SHOW.

Zapojení klubu do Lesamáje – zaslání prezentačního videa o klubu. AVC SH pomáhalo natáčet

orchestr VŠCHT, který byl poté přehrán v rámci Lesamáje.

Zúčastnění se s Podolím běhu Wings for Life a soutěž o ledničku Redbullu. Silicon Hill vyhrál.

Ukončení soutěže pro aktivní, kterou realizovala Karolína Bergelová.

Pod-O-Lee: Oslovili nula potenciálních členů do kontrolní komise.

Prohráli Wings for Life se Strahovem. Člověk ze Strahova uběhl 45 km.

Řeší rekonstrukci elektroinstalace na bloku E.

Možná budou mít novou centrální serverovnu.

Hlávkova kolej: Neoslovili žádné adepty do kontrolní komise.

S vedoucí koleje řeší plány na rekonstrukci koleje. V úterý se budou scházet s architektem. Doufají

v realizaci více prostor pro účelové místnosti. Mají pouze studovnu a velkou společenskou

místnost. Mají plány třeba na hudební místnost a další účelové místnosti.

Dále budou řešit nové síťové rozvody pro zlepšení pokrytí kolejí. Komplikuje to situace s

památkovou budovou.

Probíhá projekt s novými servery a přesun všech služeb na tyto servery

BION: Problémy s internetovou sítí. Chybný router vyhazoval koleje. Plánují možnost investicí do

síťového vybavení.

S fakultou řeší možnost zařízení klubovny na kolejích.

Ve spolupráci se Svalem řeší plány na seznamovací kurzy.

AVC ČVUT: Není si vědom, že by oslovovali někoho na kandidáty do kontrolní komise.

Od posledního parlamentu streamovali z Akropolis.

Dále streamovali Lesamáj a koncert z klubu 007.

Pak připravují projekty ve spolupráci s CIIRC. Pomáhají s virtuálními konferencemi.
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eFDrive: Nenavrhli žádné kandidáty do kontrolní komise.

Proběhl Malý Uzel. Seznámení s novými spolupořadateli a jejich zaučení.

Proběhla kolaudace přestěhované klubovny.

Veškeré akce, které měly probíhat byly omezené, kvůli vytížení organizátorů z důvodu školních

povinností.

FIT++:Proběhla úspěšná FIT párty. Děkují AVC za pomoc.

Plánují HelloFIT, FIT Vodu a akce na další semestr.

ISC: Proběhly dvakrát culture call evening.

Řešili problémy s zahraničním studentem, který jel opilí autem po ČR. I když to není jejich agenda,

tak pomohli.

Měli jednoho zahraničního studenta na „Erasmus in schools“ Návštěva zahraničního studenta na

základní/střední škole.

Plánují věci na konec školního roku.

Do kontrolní komise neoslovili nikoho.

Křesťanský klub: Do kontrolní komise neoslovili nikoho.

Tento rok byl dosti utlumený.

Rozhodli se uspořádat společnou schůzku ke konci roku.

IASTE: Řešili online průběh veletrhu iKariéra, který měl povedený průběh.

Momentálně řeší tvorbu Průvodce nováčka pro ČVUT. Budou kontaktovat kluby kvůli obsahu.

Dále se povedlo zlepšit možnost stáží. Minulý rok nevyjel téměř nikdo. Letos tu je již první stážista

z Argentiny.

ESC: Zaměřují se na přednášky, workshopy a diskuze pro studenty.

Pořádali gaming night.

Zapojili se do Lesamáje a pořádali pub kvíz přes kahoot.

Pak pořádali i pub kvíz čistě pro strojaře.

Pořádali 3 odborné přednášky (Czlocal – hybridní a lokální lokomotivy, pan Bednář, paní Dana

Drábková – směřování v jaderné energetice v ČR).

Během zkouškového období moc eventů neplánují.
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Orlík: Předminulý týden skončili volby a mají nové představenstvo.

Čekají na novou klubovou tiskárnu pro členy.

Mají v klubu ještě plány s wifi a serverovnou. Podá potřebné informace prezidentce.

Surnin O.: Dotaz na tiskárnu.

Surnin O.: „Pokud bude člen chtít něco vytisknout zaplatí za to a peníze se pošlou firmě. Je nutné

na to tvořit ekonomickou činnost? Neměl by z toho být  žádný zisk.“

Dvořáková I.: „To je dobrý dotaz, ale nechci odpovídat hned protože nevím. Děkuji za dotaz, že byl

vznesen, ale raději to dořešíme po emailu a zkusíme přijít na to jak to má vypadat.“

Novotný L.: „Za Podolí máme na toto udělanou ekonomickou činnost a myslím si, že by měla být i

když to není ziskový.“

Surnin O.: „Děkuju.“

3. Info z AS ČVUT

Svoboda J.: „Moc se toho nedělo. Senát byl 3 týdny zpátky a pak byl 14 dní zpátky mimořádný

senát, kde se projednávali další body. Ten bod, který bych vypíchnul byla čtvrtá změna studijního a

zkouškového řádu. Spíše kosmetické úpravy přizpůsobování online výuce, třeba že když se zkouší,

tak by se to mělo být převedeno v procentech a ne v bodech“

Svoboda J.: Dále představuje Ondřeje Váňu, který jej nahrazuje jako delegát za AS ČVUT. Jirka

Svoboda dokončuje školu a odchází z ČVUT a končí v roli delegáta.

Váňa O.: Vítá se s ostatními a upozorňuje, že by lidé jdoucí na zkoušky měli sledovat informace od

fakulty.

Dvořáková I.: Vítá Ondru Váňu a zmiňuje Index studenta, který po ní přebírá.

4. Info z Centrály

Dvořáková I.: Oslovila celkem tři potencionální kandidáty do kontrolní komise, ale nikdo nepřijal.

Dvořáková I.: Děkuje za účast na „Výjezdním zasedání“ u Petřína. Dle zpětné vazby byli lidé
spokojeni a atmosféra byla skvělá.
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Dvořáková I.: Předává informace od pana ředitele Vodičky o rozvolňování na kolejích. Probíhá
revize všech nařízení ohledně ubytování. Nejdříve k 24. 5. a nejpozději do konce května plánují
rozvolnění.

Pícha T.: V současné době řeší školení pro aktivní členy SU ČVUT. Dle ankety vyhrálo téma o
propagaci na sociálních sítích, další byl leadership a dále motivace lidí. Ála Brožová připravuje
online workshop na PR na konec května. Doodle by měl být ve skupině na FB. V případě zájmu
připraví nějaké další školení. Další témata z ankety jsou v řešení s Kariérním centrem ČVUT, která
budou probíhat snad prezenčně v zimním semestru.

Pícha T.: Dodává informace od Ály Brožové o dokončování návrhů nových triček pro SU ČVUT. Ladí
vítěznou formu s grafikem.

Pícha T.: Vzkazuje, že Radoslav Kondáč za HR chtěl poděkovat za účast na „Výjezdku“.

5. Schválení ekonomické činnosti klubu eFDrive  - UZEL 2021
Kosina J: Představuje ekonomickou činnost klubu eFDrive.

Usnesení 2021-05-02:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje Ekonomickou činnost klubu eFDrive na
akci UZEL 2021 zaslanou  do konference Parlamentu 16. 5. 2021.“

OHP: 10; 10:0:0 – Usnesení bylo přijato.

6. Schválení zápisu

Usnesení 2021-05-03:

„Studentský Parlament Studentské unie ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 10. 3. 2021 zaslané do
konference Parlamentu 18. 5. 2021.“

OHP: 10; 7:1:2 – Usnesení bylo přijato.
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7. Prezentace Výročních zpráv klubů za rok 2020

Odprezentovali: Galiby, Sincoolka, STOH, BION, Pod-O-Lee - 5 ks - 10. 3.

Minule: ISC, FIT++, Engineers Prague, Klub Čajovna, eFDrive, Silicon Hill, +/-FEL - 7ks - 15.
4.

Dnes: ESC, AVC ČVUT, IAESTE, Křesťanský klub - 4 ks - 18. 5.

ESC: 18. 2. 2020 Aircraft Industries, 25. 2. 2020 TÜV SÜD, 3.3.2020 Armáda ČR - exkurze

Akce: 20. 10. 2020 Strojárna Starter Pack - akce pro prváky

27. 10. 2020 Škola Auto Průmysl 4.0

3. 11. 2020 Metody kovového 3D tisku

AVC ČVUT: Pravidelné školení, schůzky, spolupráce s Engineers, MALL TV, Cesnet -
#KULTURAŽIJE, streamování koncertů. Online konference - Hudebníci vědcům.

IAESTE: Pokrok v PR - sociální sítě. Úspěšné zvolení prezidenta. Zahraniční stáže pro
studenty. Práce na Průvodce prváka. Seznamovací kurz MALTA byla zrušena.

Křesťanský klub: Klub byl omezený kvůli restrikcím.

8. Různé
- příští parlament bude v grilcentru klubu Silicon Hill prezenčně
- objednávka textilu SU

Bohuněk V.: Dostali jsme se do finální fáze příprav podnájmu RetroHerny ve Školcentru.
Na příštím parlamentu budeme předkládat schválenou ekonomickou činnost.

Andrýsek M.: Viktore, jak to vypadá s tou smlouvou se SÚZ ohledně ubytovaných?

Bohuněk V.: Já jsem ji neřešil. Řeší se to na GDPR skupince. Naposledy ji řešil Ruby.

Dvořáková I.: Ruby to předal nám CEN a já jsem předala řešení dále do týmu s tím, že
předpokládám je tohle potřeba vyřešit do Vašich voleb, že Viktore?

Bohuněk V.: No tak my máme volby až na podzim.
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Dvořáková I.: Je to v řešení z naší strany a doufám, že to do té doby zvládneme vyřešit.

Bohuněk V.: Souhlasím a děkuji za pomoc.

Konec zasedání: 20:51
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